



International exhibition for agricultural machinery, horticulture,
plant production and animal husbandry

29 November – 1 December 2023 | Uzexpocenter | Tashkent, Uzbekistan

DAY1 Wednesday, November 29 | 2023*

Official opening ceremony of AgroExpo Uzbekistan 2023

11:00 – 12:00

First block “Problems and prospects for the development of livestock sector in the Republic of Uzbekistan”

Time: 14:30 – 17:00

Venue: Pavilion 1, Uzexpocentre

Organizer: DairyNews the information portal for the Dairy sector in Kazakhstan and Uzbekistan and IFWexpo Heidelberg GmbH, Germany

DISCUSSION TOPICS:

- Government regulation and problems with the import of livestock and genetic materials for farmers.
- Financing options for new projects and renewal of existing enterprises
- Genetic issues in livestock
- Modern feeding as a guarantee of efficient farming
- Veterinary medicine, biosecurity, disinfectants
- Genetic problems of cattle. Technology for identifying and managing the selection of bulls.
- Animal identification: As soon as you start doing everything as expected, it works right away! About mistakes and problems of animal identification.
- Enzymes as a tool to combat sugar deficiency in cattle diets and during feed silage

PARTICIPANTS:

1. Speaker from The State Committee of Veterinary and Livestock Development of the Republic of Uzbekistan.
2. Mr. Mikhail Mishenko, Director of the Dairy Market Research Center.
3. Griroriy Mazur – Leading expert in feed and feed ingredients, auditor for certification of feed safety systems. Trainer at the Nuremberg Training Center TBG Academy.
4. Ioulia Wilbrandt - Diplom-Agraringenieurs, sales department in CAISLEY International GmbH
5. Alex Bauer - specialist for breeding work with cattle in GGI-SPERMEX GmbH
6. Igor Baringolts, Chairman of the Board of Directors of RM-Agro
7. Victoria Chervinskaya – leading cattle consultant at Ferment LLC
8. Speaker from European Bank for Reconstruction and Development (EBRD)

Language: Uzbek/Russian

DAY2 Thursday, November 30 | 2023

Second block “Current situation in the poultry sector”

Time: 12:00 – 14:00

Venue: Pavilion 1, Uzexpocentre

Organizer: DairyNews the information portal for the Dairy sector in Kazakhstan and Uzbekistan and IFWexpo Heidelberg GmbH, Germany

DISCUSSION TOPICS:

- Poultry farming in Eurasian Economic Union
- Challenges and prospects of poultry production in Uzbekistan
- New technologies for Uzbekistan and what is needed for a successful development of poultry sector
- Modern biotechnological solutions of Ferment LLC in bird feeding

PARTICIPANTS:

1. Speaker from the Union of Poultry Breeders of Uzbekistan (speaker to be confirmed)
2. Griroriy Mazur – leading expert in feed and feed ingredients, auditor for certification of feed safety systems. Trainer at the Nuremberg Training Center TBG Academy
3. Vasilenko Irina, coach of the Nuremberg training center
4. Sergey Stepanov - chief veterinarian of Ferment LLC
5. Import Promotion Desk Germany

Language: Uzbek/Russian

*** THE PROGRAM IS SUBJECT TO CHANGES**



Международная выставка сельхозтехники, садоводства,
тепличного хозяйства, растениеводства и животноводства

29 ноября – 1 декабря 2023 г. | Ташкент, Узбекистан

ДЕНЬ1 Среда, 29 ноября | 2023 *

Официальная церемония открытия AgroExpo Uzbekistan 2023

11:00 – 12:00

Первый блок «Проблемы и перспективы развития животноводства в республике Узбекистан»

Время: 14:30 – 17:00

Место проведения: Павильон 1, Узэкспоцентр

Организатор: DairyNews, информационный портал молочной отрасли Казахстана и Узбекистана и IFWexpo Heidelberg GmbH, Германия

ТЕМЫ ДЛЯ ОБСУЖДЕНИЯ:

- Правительственный блок. Регулирование и проблемы с ввозом скота и генетических материалов для скота.
- Варианты финансирования новых проектов и обновление действующих предприятий
- Генетические проблемы поголовья
- Современное кормление как залог эффективного ведения хозяйства
- Ветеринария, биозащита, дезинфицирующие средства
- Генетические проблемы КРС. Технология выявления и управления подбора быков.
- "Идентификация животных: Как только начинаешь делать всё как положено - сразу получается!" Об ошибках и проблемах идентификации животных.
- Ферменты как инструмент борьбы с дефицитом сахаров в рационе крупного рогатого скота и при силосовании кормов

УЧАСТНИКИ:

1. Спикер от отдела привлечения инвестиций, Государственный комитет ветеринарии и развития животноводства Республики Узбекистан.
2. Михаил Мищенко, директор Центра изучения молочного рынка.
3. Григорий Мазур – Ведущий эксперт по кормам и кормовым ингредиентам, аудитор по сертификации систем безопасности кормов. Тренер Нюрнбергского учебного центра TBG Academy.

4. Юлия Вильбрандт - Diplom-Agraringenieurs, отдел продаж CAISLEY International GmbH
5. Алекс Бауэр - Специалист компании GGI-SPERMEX по племенной работе с КРС.
6. Игорь Барингольц, председатель совета директоров «PM-Агро».
7. Виктория Червинская – ведущий консультант по крупному рогатому скоту ООО «Фермент»
8. Представитель от Европейского банка реконструкции и развития (ЕБРР) .

Язык: узбекский/русский

ДЕНЬ2 Четверг, 30 ноября | 2023

Второй блок «Текущая ситуация в птицеводстве»

Время: 12:00 – 14:00

Место проведения: Павильон 1, Узэкспоцентр

Организатор: DairyNews, информационный портал молочной отрасли Казахстана и Узбекистана и IFWexpo Heidelberg GmbH, Германия

ТЕМЫ ДЛЯ ОБСУЖДЕНИЯ:

- Птицеводство в Евразийском экономическом союзе
- Проблемы и перспективы птицеводства в Узбекистане
- Новые технологии для Узбекистана и что необходимо для успешного развития птицеводства
- Современные биотехнологические решения ООО "Фермент" в кормлении птиц

УЧАСТНИКИ:

1. Представитель Союза птицеводов Узбекистана (докладчик уточняется)
2. Григорий Мазур - ведущий эксперт по кормам и кормовым ингредиентам, аудитор по сертификации систем безопасности кормов. Тренер Нюрнбергского учебного центра TBG Academy.
3. Ирина Василенко, тренер Нюрнбергского тренингового центра

4. Служба продвижения импорта в Германии
5. Степанов Сергей - главный ветеринарный врач ООО «Фермент»

Язык: узбекский/русский

*** В ПРОГРАММЕ ВОЗМОЖНЫ ИЗМЕНЕНИЯ**